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ZÁZNAM 
 

z jednání Sněmu Hospodářské a sociální rady Sokolovska, z.s.   
konaného dne 20. června 2023 od 13:00 hod.  

v zasedací místnosti knihovny ISŠTE Sokolov 
_______________________________________________________________________ 
 
Přítomni:  dle prezenčních listin v příloze záznamu 
 
 

Omluveni: Michal Matyo, Patrik Pizinger, Jan Kuchař, Renata Oulehlová 
                                   
(Originál prezenčních listin je uložen v kanceláři HSRS) 
Prezenční listiny jsou přílohou č. 1 záznamu. 
 
Jednání Sněmu HSRS zahájil předseda HSRS Bc. Jan Picka, který jej i nadále vedl, poté navázal 
Ing. Petr Janura. 

  
Program jednání Sněmu – představil předseda HSRS 
 

1) Zahájení Sněmu a uvítání účastníků 
2) Zpráva o činnosti HSRS za rok 2022 
3) Volba pracovního předsednictva a pracovních komisí 
4) Zpráva o hospodaření HSRS za rok 2022 
5) Zpráva Revizního a kontrolního orgánu o kontrole hospodaření HSRS 
6) Zpráva o činnosti odborných komisí při HSRS 
7) Různé 
 

1. Zahájení Sněmu a uvítání účastníků 
 
Po zahájení Sněmu byli předsedou HSRS panem Bc. Janem Pickou přivítáni hosté a členové HSRS. 
Poděkoval panu Mgr. Janusovi za poskytnutí prostor pro organizaci Sněmu v budově ISŠTE Sokolov. 
 

2. Zpráva o činnosti HSRS za rok 2022 
 
Zprávu o činnosti HSRS za rok 2022 přednesl předseda spolku Bc. Jan Picka.  
Zprávu, která byla spolu s kalendářem akcí součástí sněmových materiálů s doplňujícím komentářem 
přednesl předseda HSRS Bc. Jan Picka. Zmínil spolupráci s Hospodářskou a sociální radou Ústeckého 
kraje, kdy výsledkem společného postupu byl společný apel tripartit uhelných regionů  
na předsedu vlády. V návaznosti na tento apel byli zástupci HSRS pozváni na jednání Rady vlády  
pro energetickou a surovinovou strategii ČR 12. 9. 2022 v budově MPO. Dále vyzdvihl nově vytvořenou 
komisi, a to Komisi pro rozvoj regionu, jejímž předsedou je pan Matyo. Tato komise se aktivně zapojila 
do jednání týkajících se vybudovaní krajské ZOO v našem kraji.  
Dále upozornil, že je potřeba dostat se více do povědomí veřejnosti, a také firem a společností zde 
působících. V následujícím roce by HSRS ráda ještě více spolupracovala s Hospodářskou a sociální 
radou Ústeckého kraje a také s Krajskou hospodářskou komorou Karlovarského kraje. 
 
Předseda HSRS předal slovo Ing. Lence Mansfeldové, ředitelce Krajské hospodářské komory 
Karlovarského kraje, která ochotně přítomným Krajskou hospodářskou komoru Karlovarského kraje 
představila. Komora má cca 250 členských firem (od větších až po malé, kdy hlavním cílem je 
zastupovat zájmy podnikatelů, činí tak přes KHKK, která pak tyto zájmy vyjednává s vládou, na krajské 
úrovni se setkávají s vedením KV kraje, kde řeší již konkrétní záležitosti jako např. dotace  
pro podnikatele.  
 
(zpráva je přílohou č. 2 záznamu) 
 

3. Volba pracovního předsednictva a pracovních komisí 
 
Bc. Jan Picka informoval, že pro nízkou účast (10 členů) není Sněm usnášeníschopný, nebudou 
pracovní komise a předsednictvo tedy zvoleno. 
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4. Zpráva o hospodaření za rok 2022 
 

Hospodář spolku Ing. Petr Janura okomentoval dokumenty: Přehled úhrad členských příspěvků za rok 

2022 a 2023, Čerpání rozpočtu za rok 2022 a Návrh rozpočtu na rok 2023. Všechny členské příspěvky 

byly uhrazeny jak v roce 2022, tak v roce 2023. Zisk za rok 2022 byl namísto původně plánované částky 

30481 Kč nižší, a to 10804 Kč. Návrh rozpočtu na rok 2023 – plánovaný zisk za rok 2023 je 29720 Kč. 

Na konci roku 2023 bude sepsána výroční zpráva, která bude přílohou žádosti o dotaci na činnost  

pro rok 2024.  

 

(Dokumenty jsou přílohou č. 3, 4, 5 záznamu) 
 

5. Zpráva revizního a kontrolního orgánu o kontrole hospodaření HSRS 
 
Zprávu revizního a kontrolního orgánu přednesl předseda RKO pan Fojtík. Revizní a kontrolní orgán 
provedl kontrolu formálního a fyzického vedení účetnictví HSRS za rok 2022 dne 12. 6. 2023 a neshledal 
žádné nedostatky. 
 
(Zpráva je přílohou č. 6 záznamu) 
 

6. Zpráva o činnosti odborných komisí 
 
Dopravní komise (předseda komise p. Koutný) 
 
Slova se ujal předseda dopravní komise pan Robert Koutný. 
Prvním tématem, které je dopravní komisí projednáváno, je Slavkovská dráha, je nutné rozhodnout, zda 
je či není možné tuto dráhu obnovit či ne.  
Dalším řešeným problémem je nefungující IDOK u nás v kraji. Ačkoli je Karlovarský kraj nejmenší  
a zavést zde fungující integrovaný systém by mělo být nejjednodušší, bohužel tomu tak není. Ve zprávě, 
která je přílohou tohoto dokumentu, jsou vypsané jednotlivé body (problémy) IDOKU. 
Dopravní komise se pravidelně scházela s menší pauzou na jaře 2023 zapříčiněnou zdravotními 
problémy p. Koutného. 
Pan Koutný poděkoval členům komise za jejich činnost. 
 
Mgr. Pavel Janus – Obdivuji úsilí dopravní komise a její vytrvalost.  
 
(Zpráva je přílohou č. 7 záznamu) 
 
Školská komise (předseda komise Mgr. Janus) 
 
Mgr. Pavel Janus poděkoval jak KHKK, tak HSRS za podporu záměrů Fondu spravedlivé transformace 
(výzva Odborné učebny středních škol), díky svým stanoviskům (Usnesení Výkonného výboru ze dne 
13. 3. 2023) posílili v režimu více než 100 mil Kč oblast Sokolovska. Tato oblast, a tedy posílení 
infrastruktury vzdělávání na Sokolovsku, byla v původních návrzích pro strukturálně postižené hutné 
oblasti krajem zcela eliminována -> tento záměr HSRS a KHKK zvrátily.  
Dále informoval, že s tím souvisí také následné efekty, jakým způsobem tyto fondy umístit do regionu. 
V regionu Sokolovska nejvíce využije těchto prostředků Sokolovská uhelná. 
Jsou připraveny 3 projekty na dotační politiku v rámci Fondu spravedlivé transformace: Keramická škola 
v KV, Krajské funkční centrum a Institut lázeňství a balneologie – prostředky jdou bohužel mimo oblasti, 
které by si to zasloužily.  
Město Sokolov iniciovalo aktivitu tzv. 21 obcí, které by měly uzavřít memorandum pro vzdělávání,  
Mgr. Janus se do jedné pracovní školské skupiny „uvedl“, v rámci školské problematiky řešily 
demografické nárůsty pro přijímání žáků na střední školy, paniku způsobila v lednu informace, že bude 
o 400-500 žáků středních škol více.  
 
Bc. Jan Picka – Za HSRS jsem rád, že jsme mohli být jedni z těch, kdo pomohl srovnat investice,  
které měly směřovat do Ostrova a KV, ačkoli nejvíce postiženou oblastí těžbou je právě Sokolovsko. 
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Komise pro rozvoj regionu (předseda komise p. Matyo) 
 
Bc. Jan Picka omluvil nepřítomnost pana Matya. Sdělil, že Komise pro rozvoj regionu již odvedla kus 
práce. Zapojila se do řešení tématu výstavby ZOO v Karlovarském kraji a posunula toto téma vpřed.  
Na výstavbě ZOO se bude podílet krajský úřad (odbor rozvoje) i Sokolovská uhelná.  
Dalším tématem, které řeší komise pro rozvoj regionu, je návrat a obnova přirozených zdrojů vody  
do krajiny (Slavkovský les). Pokusí se kraji navrhnout ještě větší úsilí v řešení tohoto velkého problému. 
 

7. Různé 
 
Pan Dučinský poděkoval panu Ing. Janurovi za štědrý členský příspěvek za obec Habartov do rozpočtu 
HSRS. Odchod města Sokolova z HSRS nepovažuje za vůbec šťastný. 
Dále zmínil, že ho mrzí nedostatek řemeslníků v kraji a celkový klesající zájem o podnikání.  
Také sdělil, že pokud se koná Sněm 1x za rok, očekával by větší účast a zájem členů. 
 
Bc. Jan Picka poděkoval Ing. Janurovi a Mgr. Soukupovi za jejich činnost a vzájemnou spolupráci mezi 
městy Sokolov a Chodov. 
Také vyjádřil lítost nad nízkou účastí na sněmu HSRS, informoval o změně ve vedení města Nové 
Sedlo, kdy novým starostou je nyní Robert Zelenka, taktéž ve městě Kraslice je nový starosta, a to  
Ing. Jan Šimek.  
Bc. Picka apeluje na členy HSRS, aby se pokusili získat nové členy, kteří by pro HSRS a její činnost 
byli přínosní. 
Informoval, že obdržel žádost o členství od paní Ing. Baumannové jakožto FO. 
 
Pan Fojtík – v minulosti byl jak vysoký počet členů, tak vysoká účast na shromážděních. Chybou je 
nízká propagace činnosti HSRS, lidé o HSRS ví málo informací. Problém je také sehnat mladé lidi,  
kteří by měli zájem se na činnosti HSRS podílet. Je potřeba řádně označit sídlo HSRS. 
 
Ing. Mansfeldová přispěla radou, jak se snaží propagovat KHKK – začali vytvářet pravidelné tiskové 
zprávy s o své činnosti, které poté rozesílají médiím, zveřejní je na webu, na soc. sítích. 
 
Ing. Janura – bylo by vhodné, aby všichni členové (starostové obcí a měst) dali vědět o HSRS na svých 
webových stránkách, nebude to HSRS stát peníze a bude to mít veliký efekt. Také propagovat HSRS 
z pohledu vytvořených komisí, které opravdu jednají a činí. Je potřeba změnit náhled na HSRS, již  
se nejedná pouze o řešení 15 ekomiliard, HSRS již řeší i jiné záležitosti nad rámec (ZOO, návrat vody 
do krajiny apod.) 
 
 
 
 
 
Příloha:   č.1  Prezenční listiny 

č.2  Zpráva o činnosti HSRS za rok 2022 
č.3  Přehled úhrad členských příspěvků za rok 2022 a 2023 
č.4  Čerpání rozpočtu za rok 2022 (k 31. 12. 2022) 
č.5  Návrh rozpočtu na rok 2023 
č.6 Zpráva revizního a kontrolního orgánu o kontrole hospodaření HSRS 
č.7  Zpráva o činnosti Dopravní komise při HSRS 

 
 
 
 
 

V Sokolově, dne 27. června 2023   Zapsala: Bc. Michaela Šeblová 

Ověřil: Bc. Jan Picka 


